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Protokół nr 6/2019
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 22 maja 2019 r.

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Artur Maruszczak – zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej
i inwestycyjno-remontowych;

2) Monika Orpel-Śmigielska – kierownik-koordyrator Biura Prawnego;
3) Kamila Bieńkowska – kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów

i Eksploatacji;
4) Marek Mazurkiewicz – kierownik Wydziału Zarządzania Drogami;
5) Gabriela Helbin-Golasz – kierownik Wydziału Ochrony Środowiska

i Rolnictwa;
6) Daniel Bul – kierownik Wydziału Zamówień Publicznych;
7) Aleksy Ptaszyński – komendant straży miejskiej;
8) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego;
9) Józef Muc – kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego;
10) Beata Wilpert – kierownik Referatu Budżet;
11) Kierownik schroniska dla zwierząt bezdomnych.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:00 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Adam Oczoś.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecna była radna Ewa Czubek, natomiast radna
dołączyła do posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Infrastruktury są prawomocne.
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Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 4/2019 z dnia 20 marca 2019 r.
4. Opiniowanie wykonania budżetu miasta za rok 2018 w zakresie działania komisji.
5. Omówienie przeprowadzonej wizji lokalnej w zakresie realizacji zadania

Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum Aktywności „Wodne oKKo”.
6. Informacja o funkcjonowaniu schroniska.
7. Drzewostan – realizowane inwestycje miejskie.
8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref

płatnego parkowania, określania wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefach
płatnego parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu
utrzymywania czystości i porządku na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle.

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś zaproponował wprowadzenie do porządku
obrad poprzez głosowanie pkt. „Sprawozdanie z wykonania „Programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Kędzierzyn-Koźle w 2018 roku”.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Przewodniczący komisji poinformował, iż wprowadzono ww. sprawozdanie do
porządku obrad jako pkt 7.
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Radny Michał Nowak zaproponował, aby poszerzyć porządek obrad o pkt.
„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi
zlokalizowanemu w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Zachód”.

W związku z powyższym przewodniczący komisji poddał pod głosowanie propozycję
Michała Nowaka.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (3)
Michał Nowak, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew
PRZECIW (2)
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Oczoś
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Przewodniczący komisji powiedział, że poszerzono porządek obrad o ww. punkt 11.

Proponowany porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 4/2019 z dnia 20 marca 2019 r.
4. Opiniowanie wykonania budżetu miasta za rok 2018 w zakresie działania komisji.
5. Omówienie przeprowadzonej wizji lokalnej w zakresie realizacji zadania

Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum Aktywności „Wodne oKKo”.
6. Informacja o funkcjonowaniu schroniska.
7. Sprawozdanie z wykonania „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2018
roku”.

8. Drzewostan – realizowane inwestycje miejskie.
9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref

płatnego parkowania, określania wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefach
płatnego parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu
utrzymywania czystości i porządku na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle.
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11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi
zlokalizowanemu w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Zachód.

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem uwag do ww. porządku obrad przewodniczący komisji Adam
Oczoś poddał pod głosowanie porządek obrad po przyjętych zmianach.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Przewodniczący komisji poinformował, iż przyjęto porządek.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 4/2019 z dnia 20 marca 2019 r.

Przewodniczący komisji poprosił o zgłaszanie uwag do projektu protokołu, jednakże
w związku z brakiem osób zgłaszających się poddał pod głosowanie protokół
nr 4/2019 z dnia 20 marca 2019 r.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek
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Ad 4.
Opiniowanie wykonania budżetu miasta za rok 2018 w zakresie działania komisji.

Przewodniczący komisji poinformował, iż Regionalna Izba Obrachunkowa w Opolu
zgodnie z uchwałą Nr 125/2019 z dnia 26 kwietnia 2019 r. pozytywnie opiniuje
sprawozdanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z wykonania budżetu miasta za
2018 r.
Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, natomiast nikt się nie zgłosił, więc poddał
pod głosowanie wykonanie budżetu miasta za rok 2018 w zakresie działania komisji.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (3)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 3, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 3,
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu miasta za rok 2018 w zakresie działania
komisji.

Ad 5.
Omówienie przeprowadzonej wizji lokalnej w zakresie realizacji zadania
Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum Aktywności „Wodne oKKo”.

Przewodniczący komisji powiedział, iż przed owym posiedzeniem od godz. 14.45
członkowie komisji wizytowali na ww. obiekcie. Poinformował, iż planuje się
otwarcie obiektu dnia 1 czerwca br. Zapytał, czy ten termin otwarcia nie jest
zagrożony.

Zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowych Artur
Maruszczak odpowiedział, że w chwili obecnej wszystko jest realizowane zgodnie z
planem. Obiekt jest po kontroli sanepidu, straży pożarnej oraz nadzoru budowlanego.
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Przewodniczący komisji Adam Oczoś zapytał, czy zatrudniono przewidziany zakres
obsługi obiektu oraz czy jest on przeszkolony.

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że dokładne informacje w tej sprawie posiada Miejski
Ośrodek Sportu i Rekreacji. Jednakże od kilku miesięcy strona urzędowa spotyka się z
owymi osobami na radach budowy. Planowane są jeszcze końcowe szkolenia w tym
zakresie.

Adam Oczoś zapytał, czy jest już określony cennik w zakresie korzystania z tego
obiektu.

Zastępca prezydenta powiedział, iż cennik jeszcze jest ustalany przez MOSiR.

Radny Tomasz Scheller zapytał, czy strona urzędowa planuje zorganizowanie imprezy
związanej z otwarciem basenu, ponieważ dzień otwarcia przypada na Dzień Dziecka.
Zaproponował, aby tego dnia przygotować dwa dodatkowe autobusy miejskie. Radny
dodał, iż podczas wizji lokalnej zabrakło kierownika obiektu, który około rok jest już
zatrudniony, a mimo to dalej nie jest znany cennik, który powinien być przygotowany
przez kierownika obiektu.

Zastępca prezydenta powiedział, iż nie wypowie się szczegółowo na temat cennika,
ponieważ Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji zajmuje się tym. Odniósł się do kwestii
imprezy i poinformował, że gmina nie planuje uroczystego otwarcia obiektu.

Tomasz Scheller zapytał, co robił przez rok kierownik obiektu. Zaznaczył, iż cennik
jest nieprzygotowany, a także nie ma strony internetowej „Wodnego oKKa”.

Zastępca prezydenta powtórzył, iż kwestię cennika realizuje MOSiR. Jeśli chodzi o
stronę internetową, to na stronie MOSiR-u pewnie będą się znajdowały informacje
dotyczące tego obiektu.

Ad 6.
Informacja o funkcjonowaniu schroniska.

Pani kierownik schroniska dla zwierząt bezdomnych przedstawiła informację o
funkcjonowaniu schroniska (informacja załączona do niniejszego protokołu).

Tomasz Scheller zapytał, jak długo jest pani kierownikiem schroniska.
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Pani kierownik odpowiedziała, że od marca 2016 r.

Tomasz Scheller przypomniał, że wcześniej schronisko nie miało takiego dobrego
PR-u. Wyraził swoje zadowolenie z funkcjonowania schroniska. Następnie radny
zapytał, czy w schronisku znajdują się rzeczy jeszcze do zmodernizowania.

Pani kierownik poinformowała, iż już zakupiono niezbędne materiały, które się z
biegiem lat zużyły m.in. kojce. Planowana jest modernizacja wybiegu dla psów oraz
tzw. zadrzewienie terenu, który w części został już zadrzewiony.

Tomasz Scheller zapytał, ile maksymalnie schronisko może przyjąć zwierząt.

Kierownik schroniska odpowiedziała, że w ubiegłym roku wyjątkowo dużo zostało
przyjętych zwierząt. Bywało, że maksymalnie przyjęto ponad 100 zwierząt. W 2018 r.
było przyjętych ponad 80 zwierząt.

Tomasz Scheller zapytał również, co jest w schronisku największym kosztem.

Kierownik odpowiedziała, że jest to woda, gaz i energia.

Ewa Stogniew zapytała, czy do schroniska przychodzą wolontariusze, którzy zajmują
się bezdomnymi zwierzętami.

Pani kierownik odpowiedziała, że bardzo dużo takich osób przychodzi do schroniska.
Jest dużo ludzi z którymi schronisko podpisało umowę tzw. wolontariacką, a także
schronisko podpisuje oświadczenie z osobą, która jest chętna na „wyprowadzanie” na
spacer danego psa. Praktycznie codziennie wszystkie psy są wyprowadzane dzięki
takim osobom, a w weekendy nawet kilka razy dane zwierzę jest wyprowadzane na
spacer.

Adam Oczoś zapytał, ile ton karmy jest zużywane rocznie.

Kierownik odpowiedziała, że jest w stanie odpowiedzieć na owe pytanie, jednakże nie
ma przy sobie dokumentacji, gdzie jest zawarta ta informacja. W dokumentacji są
zapisywane wszystkie darowizny, aby do księgowości do ewidencji zapisywać
szacunkową wartość tych darowizn.

Adam Oczoś zapytał, czy schronisko pełni funkcję hotelu dla zwierząt prywatnych,
aby można było za określoną opłatą zostawić zwierzę na okres urlopu.
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Pani kierownik odpowiedziała, że schronisko nie może oferować takich usług.

Adam Oczoś zapytał, czy są jakieś bariery prawne, które nie pozwalają prowadzenie
takich usług przez schronisko gminne.

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, iż kiedyś badała ową kwestię i
okazało się, że schronisko nie może takich usług oferować. Natomiast podkreśliła, że
przepisy mogły się zmienić od tamtej pory.

Ad 7.
Sprawozdanie z wykonania „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2018
roku”.

W związku z brakiem chętnych do dyskusji w owym temacie, przewodniczący komisji
poinformował, iż komisja zapoznała się oraz przyjęła sprawozdanie z wykonania
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2018 roku”.

Ad 8.
Drzewostan – realizowane inwestycje miejskie.

Adam Oczoś zapytał, czy w chwili obecnej jest aktualna gwarancja na wykonane
nasadzenia, jeśli gwarancja minęła to w jaki sposób strona urzędowa zrealizuje
nasadzenia oraz, czy planowane są nowe nasadzenia.

Gabriela Helbin-Golasz, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa
wytłumaczyła, że gwarancja jest przeważnie do 3 lat. W sytuacjach kiedy gwarancja
już się kończy gmina dokonuje odbiorów i w tedy owe tereny przechodzą w
utrzymanie gminy.

W związku z brakiem pytań przewodniczący komisji poinformował, że komisja
zapoznała się oraz przyjęła informację pn. „Drzewostan – realizowane inwestycje
miejskie”.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref
płatnego parkowania, określania wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za
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parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefach
płatnego parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, jednakże w związku z brakiem pytań
poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Ewa Czubek

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu
utrzymywania czystości i porządku na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący komisji przypomniał, że w miesiącu kwietniu członkowie komisji
omawiali założenia dotyczące Regulaminu utrzymywania czystości i porządku na
terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle, przedłożone zmiany uchwały w sprawie regulaminu
są tego konsekwencją.
Przewodniczący komisji poinformował, iż nie ma osób zgłaszających się do dyskusji i
poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
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BRAK GŁOSU (1)
Ewa Czubek

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 11.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi
zlokalizowanemu w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Zachód.

Michał Nowak poinformował, iż na prośbę strona urzędowa przygotowała projekt
uchwały. Radny przypomniał, iż wpłynęła wcześniej petycja podpisana przez ponad
700 mieszkańców dotycząca uhonorowania postaci Władysława Bartoszewskiego
poprzez nadanie nazwy parkowi. Z różnych przyczyn uznano, że radni są za
uhonorowaniem owej postaci, jednakże nie do końca zgadzano się co do obiektu.
Radny wraz z przewodniczącym rady Ireneuszem Wiśniewskim spotkali się z
inicjatorką petycji, aby porozmawiać z nią i wybrano inny obiekt tj. teren skweru na
osiedlu Zachód. Kończąc wyjaśnienia radny poinformował, że członkowie Komisji
Edukacji, Kultury i Sportu zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie.

Tomasz Scheller zapytał, co w chwili obecnej znajduje się na tym skwerze.

Michał Nowak wyjaśnił, że jest to tylko i wyłącznie teren zielony. Obok skweru
znajduje się plac zabaw oraz chodnik łączący ul. Filtrową z ul. Krasickiego oraz
zamurowane bunkry. Kiedyś odbyło się tam kino plenerowe.

Tomasz Scheller zwrócił uwagę, że Władysław Bartoszewski nie ma nic wspólnego z
owym skwerem. Uważa, że historia Koźla jest na tyle bogata, że skwer mógłby mieć
nazwę związaną z jakąś osobą związaną z Koźlem. Natomiast jeśli mieszkańcy Koźla
chcą, aby ten skwer się tak nazywał, to należy uszanować wolę mieszkańców.

Michał Nowak zwrócił uwagę, iż na osiedlu Sławięcice również jest ulica Roberta
Kocha, który jest słynną postacią z historii Sławięcic, tak również w Koźlu jest ul.
Mikołaja z Koźla itp. Można również zadać sobie pytanie co dla osiedla Sławięcice
robili Książęta Opolscy, czy Walery Wróblewski itp. Mamy tożsamość lokalną oraz
ogólnokrajową i są postacie które mają znaczenie dla całego kraju. Projekt uchwały
powstał, ponieważ jest to inicjatywa mieszkańca, który zebrał ponad 700 podpisów,
więc jest jakieś oczekiwanie społeczne. Zmieniono obiekt, ponieważ park to planty
miejskie i inna nazwa w żaden sposób się  nie przyjmie.
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W związku z wyczerpaną dyskusją przewodniczący komisji poddał pod głosowanie
ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (3)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Ewa Stogniew
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 3, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 4,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 12.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Sławomir Wołkowiecki zapytał o ul. Piastowską 53, a mianowicie o zły stan drogi,
kiedy zostanie naprawiona ta droga.

Michał Nowak wyjaśnił, że ten grunt służący mieszkańcom jest oddany w prywatne
ręce. Można byłoby uchwalić plan miejscowy i przejąć ten grunt przez gminę.
Przypomniał, iż radny Sławomir Wołkowiecki złożył interpelację w tej sprawie i
uzyskał odpowiedź, że miasto próbowało rozmawiać z właścicielem, ale rozmowa
była nieskuteczna. Radny poprosił o rozwinięcie tej odpowiedzi, ponieważ nie
rozumie po co komuś jest potrzebny kawałek drogi.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że właściciel chce sprzedać tą drogę, a nie oddać.
Mieszkańcom przysługuje roszczenie o służebność dojazdu. Ewentualnie można
podjąć decyzję o odkupieniu tych terenów. Takich terenów jest bardzo dużo. Trzeba
podjąć decyzję, czy gmina ma odkupywać takie tereny, czy przeznaczać środki
finansowe na modernizacje innych dróg gminnych.

Ewa Czubek dodała, że takie decyzje nie są proste do rozwiązania. Radni powinni się
troszczyć o mienie gminne, a nie o mienie prywatne. Może jak mieszkaniec złamie
sobie nogę na tym prywatnym terenie to właściciel zmieni zdanie i odda ten teren za
darmo.
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Zastępca prezydenta odniósł się do kwestii wcześniej omawianej dot. „Wodnego
oKKa”i poinformował, że otrzymał informację, iż cennik na basen został dzisiaj
zatwierdzony, więc w dniu jutrzejszym powinien być podany do wiadomości
publicznej. Cena dla młodzieży będzie wynosiła 6 zł, a bilet normalny będzie
kosztował 9 zł na wejście bez ograniczeń czasowych.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na dzień 19 czerwca 2019 r. o godz.
16:00.

Ad 13.
Zakończenie obrad

Przewodniczący komisji Adam Oczoś podziękował za uczestnictwo w posiedzeniu,
po czym o godz. 17:20 zamknął obrady Komisji Infrastruktury.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
Adam Oczoś (-)

Protokołowała Joanna Motyl


